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To: @minvws.ni];IESECNN)SREXETIN @minvws.ni
Cc: @minvws.nl]
From: )
Sent: Fri 12/4/2020 5:10:15 PM

Subject: RE: Eerste versie memo voor Catshuisoverleg 06/12: graag jouw reactie

Received: Fri 12/4/2020 5:10:15 PM

| size [CS de stukken meegekregen toen ze om goed 5 uur naar huis ging.
nog gesproken. Gaat nu vanavond andere dingen doen.

Kijkt er morgen naar en stuurt door naar Hugo.

Ze gaf aan omdat waarschijnlijk zonder de sheets te doen omdat in de MCC kort is besproken om een open proces te volgen
waarbij we starten met het gemeenschappelijk maken van de kennis over vaccineren, en testen en de invloed op de verspreiding
van het virus .

Daar was steun voor in de MCC.

Tegelijkertijd willen we als VWS in de lead blijven. Dat zullen we moeten inbouwen in het proces: voldoende tijd voor onze eigen

voorbereiding zodat we met de andere departementen het initiatief kunnen houden. Een mooie puzzel.

Dank voor de voorbereiding.

Groet,

OEICENEENe rire.Verzonden: vrijdag 4 december 2020 17:08

Aan: 512s ) @minvws.nl>; BEE eminvws.ni>
CC: 5.1.2e ) < @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Eerste versie memo voor Catshuisoverleg 06/12: graag jouw reactie

Op basis van jouw commentaar heb ik de volgende aanpassingen doorgevoerd:

Ad 1: op slides 2 en 10 heb ik toegevoegd ‘Eventuele beleidswijziging mogelijk na januari 2021.

Ad 2: volgens mij biedt dit niet met de boodschap uit het memo en de presentatie
Ad 3: Ik heb nu het volgende opgenomen in het memo:

5.1.2i Concept

Verzoek

Kun jij laten weten of betreffende aanpassingen (resulterend in bijgaande stukken) zo geschikt zijn om via [RE =n fg oor

te leggen voor akkoord/verzending naar de Ministers?

Groeten,

Verzonden: vrijdag 4 december 2020 16:34

Aan:

cc:

Onderwerp: RE: Eerste versie memo voor Catshuisoverleg 06/12: graag jouw reactie

Hi,

Ik heb maar drie opmerkingen die misschien nog een plaats kunnen krijgen.
1 in de komende twee maanden is er nog geen zicht op versoepeling van maatregelen. Want eind januari weten we pas meer.
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Maar dan zouden we daarna pas de strategie kunnen aanpassen.

Dus ik vind dat nog te optimistisch. In de sheets staat het vooral te kort door de bocht. Eind januari kunnen we een beter

perspectief schetsen.

2 perspectief op reizen en boodschap NKC. Vanaf half januari kan er misschien meer, maar dat zou ook kunnen ogv de huidige
incidentie. Daar zit ook beweging in. Die afweging moeten we ook blijven maken.

3 ik vind dat wij dit moeten trekken en de agenda bepalen. Dus niet samen met NCTV organiseren. Maar in the lead, want ons

beleid. En dan moeten we als werkgroep een stap voor blijven op de rest. En dat dan interdepartementaal bespreken, toetsen.

S:

Verzonden: vrijdag 4 december 2020 15:39

Aan:

cc:

Onderwerp: FW: Eerste versie memo voor Catshuisoverleg 06/12: graag jouw reactie

+IEEN

Graag naar kijken.

Groet

SEL
at mij betreft prima. Ik heb een paar kleine aanpassingen gedaan.

CREW jkt er ook even naar.

Verzonden: jdag 4 december 2020 12:32

@ minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: Eerste versie memo voor Catshuisoverleg 06/12: graag jouw reactie

Bijgaand tref je ook de eerste versie van het memo voor het Catshuisoverleg 06/12.

Daarbij gelden een aantal opmerkingen:

1. Ik was van plan om de presentatie met ambtelijke analyse inegreal bij te voegen. Lijktje dat ook geschikt?
2. Vindt jij de toonzetting en adviezenin het memo

3. Wie moet ondertekenen? Ik heb nu in Doc-gen de Ve kozen, is dat correct?

Graag verneem ik z.s.m. jouw reactie.

Ik begreep van dat de nadrukkelijke wens is om het stuk om 14.00 uur gereed te hebben. Zij legt het vervolgens
voor akkoord voor aan de waarna het naar de Ministers gaat.

Groeten,

51.2e

ver:IEEE
Verzonden: vrijdag 4 december 2020 11:25

Aan:
5

@ minvws.nl>

CC: @minvws.nl>

Onderwerp: Verzoek om reactie op alinea voor covid-brief: svp voor 13.00 uur

Urgentie: Hoog
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Beste [EXER
Bedankt voor deze handreiking.
Ik werk de nota langs deze lijnen uit, maar dat zal vooral de vorm hebben van her en der iets uitgebreider formuleren en wat

verbindingszinnen opnemen. Volgens mij moet de nota namelijk voaral kort blijven en een goede verwijzing naar de slides

maken.

Verder ben ik net geattendeerd op de naderende deadline voor de stand-van-zaken brief.

Bijgaand tref je hiervoor een voorstel aan ter opname in de inleiding van de brief.

Gezien het Casthuisoverleg nog moet plaatsvinden heb ik nog geen aparte paragraaf opgenomen over de te volgen aanpak voor

de komende fase. Dat zou eventueel aanvullend in de brief geplaatst kunnen worden, als Catshuis tot een consensus komt vwbt

het vervolg.

Wil jij, eventueel in samensprazak met

Verzoek om voor 13.00 uur te reageren

13.00 uur i.v.m. de verdere routing ze
reageren op bijgaand tekstvoorstel voor de Covid-brief? Als dat kan graag voor

‘BE
Alvast hartelijk bedankt!

Groeten,

van:IEEESEo ins i>
Verzonden: vrijdag 4 december 2020 09:42

minvws.nl>

minvws.nl>

Onderwerp: RE: Achtergrondpresentatie tbv de Jonge/van Ark

«IE
Ik heb nagedacht wat we de minister voor zondag kunnen meegeven en hoe we dat opbouwen:

1. Aanleiding: behoefte aan inzicht in de samenhang van vaccineren en testen en maatregelen: hoe kan de samenleving zo

snel mogelijk meer bewegingsruimte krijgen
2. Doel: ontwikkelen van scenario’s over verloop en effectiviteit van vaccineren en ondersteunde testaanpakken en de

mogelijkheden die dat oplevert voor verruiming en de toedeling van deze verruiming (Coronagebruiksruimte) aan

maatschappelijke functies.

3. Aanpak:
Werken langs twee lijnen:
- Vanuit de vastgestelde vaccinatiestrategie, tempo van vaccinatie en mogelijkheden van testen in beeld brengen wat

effect is op de 3 doelen (beschermen kwetsbaren, belasting van de zorg en zicht op virus). Gezien de onzekerheden

scenario’s bouwen. Dit geeft inzicht wanneer er ruimte komt voor versoepelingen: Corona gebruiksruimte
- Vanuit de knelpunten die het huidige maatregelenpakket maatschappelijk veroorzaakt scenario’s ontwikkelen welke

pakketten van versoepelingen in de tijd geplaatst te overwegen zijn.
- De combinatie van beide sporen geeft inzicht en mogelijkheden voor beleidskeuzes

4. Pr
.

- presenteert eerste inzichten in Catshuissessie
- Afspreken in Catshuissessie dat VWS, samen met NCTV en PDGCOVID19 werkgroep organiseert om deze scenario’s

uit te werken.
- Uitwerken eerste ronde en voorleggen aan MCC

5. Wat weten we nu?: sheets voor benutten

6. Wat moeten we uitzoeken? Sheets benutten

Helpt dit?

Wil je proberen om langs deze lijn de informatie te ordenen?

51.2¢

Verzonden: donderdag 3 december 2020 18:55

@minvws.nl>;

@minvws.nl>;
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Onderwerp: Achtergrondpresentatie thv de Jonge/van Ark

Ter volledigheid in aanvulling op onderstaand bericht:

De NCTV heeft bijgaande presentatie in bezit en van betreffende collega’s is begrepen dat die tot op niveau van Nationaal

Coérdinator gedeeld is/wordt.

In het kader van dezelfde informatiepositie (NCTV zit morgenochtend ook in BWO) lijkt me dus wenselijk dat de Jonge (en van

Ark) dit ook krijgt, maar dat gebeurt natuurlijk niet voordat jullie fiat hebben verstrekt.

Groeten,

vr:IEE
Verzonden: donderdag 3 december 2020 17:40

@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: sheets samenhang

+ EE

Mogelijk reageert EBook nog, maar vanuit mij alvast het volgende:

Vanmiddag was het idee om -los van procesvoorstel voor BWO- ook Hugo de presentatie te sturen zodat hij enigszins op de

hoogte is wat hij zondag (Catshuis) mag verwachten. Het betreft dan de uitkomsten van de analyse binnen VWS. Dit zodat onze

BWP-en enigszins voorbereid zijn op de boodschap van [EXER odo.

Staat dat vegrnemen nog? In dat geval graag julliei jij) akkoord op verzending van bijgaande presentatie
aan Hugo. [EAFLRza| dit vervolgens vanavond in de tas doen tbv morning call van morgenochtend.

Groeten,

Verzonden: donderdag 3 december 2020 17:12

minus. EEN) minus. IEKETI
)JEEEES© minvws.ni>

Onderwerp: RE: sheets samenhang

@minvws.nl>

ai ]
A. gevraagd voor Catshuis zondag om iets te vertellen over vaccineren.

us hoeft niet meer in BWO gebracht morgen.

| size of daarna een proces willen waar VWS samen met een groepje andere departementen zelf doordenkt over dit thema.

€€ Is om andere departement deelgenoot te maken van dat het niet zo gemakkelijk is.

Start zou dan zijn de sheets van in het DOC brengen en dan afspreken om met groepje verder over te denken wat eea

betekent.

Je zou als hulp voor eerste bijeenkomst van dat groepje iets kunnen maken, een soort start-sheets. Dat moet dan "neutraler”

(en daardoor opener) dan de sheets die er net lagen (die waren al gesloten en concluderend). Dus meer feitelijk (tabellen,
cijfers, scenario’s) of met vragen of dilemma’s.

Hopelijk is het zo helder, anders moet je me nog maar even bellen ok?

Groetjes,
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Verzonden: donderdag 3 december 2020 13:26

sor JCIJERE ominvws.nl>;
ZED ) SEE minvws n>;IEE

minvws.nl>

Onderwerp: sheets samenhang

Hierbij in sheets het resultaat van onze strategiegroep samen met NCTV en met input van RIVM 5.1.2e

We bespreken het zo met|ERET)
Groet,


